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 قسم هندست الميكانيك امعاو
 الاخحطاص جبريد 
 

المبادلاث امحسازيت وذمصك عصط يسيص  أداء يهدف هرا امبحث الى جحسين 
اسحخداو جقنيت امسيش المسضطت وامحي بدوزها جساهم بصيادة مسصاحت 
سطح امحبادل امحسازي منمبادل وشيادة معامه انحقال امحسازة بامحمه مط 
جهصت امهصءاء  وبامحصاي شيادةةميصت امحصسازة المنحقنصت ومصسدود المبصادل 

 .ةكه
وجصم  امحعسف على خطائظ امجسيان في مثه هرا امنءع مط المبادلاث،جم 

 EES) بسنصصامجياجصصساء عمنيصصاث امنمرجصصت والمحاةصصاة منمبصصادل باسصصحخداو 
ANSYS )  وجم امسبط بين امبازامتراث المخحنفت واظهازةيفيت امحصثير  يصي

 .بينها منحطءل على ايضه أداء منمبادل
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This research aims to improve the performance of heat exchangers 
through the use of slotted fins technology, which in turn 
contributes to increasing the heat exchange surface area of the 
exchanger and increasing the convective heat transfer coefficient 
from the air side, and thus increasing the amount of heat 
transferred and the return of the exchanger as a whole. 
The flow characteristics of this type of exchanger were identified, 
and modeling and simulation processes were conducted for the 
exchanger using the two programs (EES, ANSYS), and the different 
parameters were linked and how to influence them to obtain the 
best performance of the exchanger. 
 


